
Castell� posa a debat el mal estat d'un sector d'Empuriabrava

Cs va demanar un Pla Integral per al Puigmal, per� el govern diu que

s'actua des de diferents �rees

Les necessitats del barri del Puigmal d'Empuriabrava es va posar a debat dijous al ple de Castell� d'Emp�ries

arran de la moci� de Ciutadans que demanava un Pla Intgral i que no va prosperar. Que �s un dels sectors amb

m�s necessitats hi van coincidir totes les formacions per� sense un consens en com abordar la problem�tica. El

govern opta per actuar-hi des de diferents �rees sense un pla integral.

Des de Cs, el regidor Fernando Fern�ndez, va exposar la moci� que plantejava que �s un dels sectors Çon els

seus ve�ns pateixen d�f icit d'atenci� per par t de l'AjuntamentÈ-el govern ho va negar- i va mostrar-lo com un barri

amb diferents classes socials, diferent teixit empresarial i que ha crescut molt. Creuen que pateix un

deteriorament i cal actuar en diferents aspectes.

Un en el qual van estar d'acord tots els grups va ser en la mobilitat i necessitats com crear un corredor per als

escolars que assisteixen als centres. Asfaltatge, parceláles abandonades o incivisme van ser altres aspectes.

Des del Govern, Salvi G�ell (ERC) o Joan Bas� (CUP) va exposar que es descar tava un Pla Integral perqu�

plantejaven el municipi en conjunt i que s'hi anava actuant des de les diferents �rees. Respecte les altres

formacions, Jordi Garc�a (Udem-Plataforma) o Agust� Ayats (SOMEC) va mostrar el seu acord en les necessitats i

en el la possibilitat de fer el pla integral. Des del PSC, Antonio Mar t�n, va optar per abstenir-se i va apuntar la

proposta de situar-hi la nova sala polivalent.
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